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Ivonna Ungure – Milzīgs prieks, ka pēc ūdensva

Milzīgs prieks, ka pēc ūdensvada ierīkošanas darbiem pamazām tiek sākti ceļu un ietvju
atjaunošanas darbi, bet jautājums – vai atjaunojot -asfaltējot izārdītās un pārraktās ietves
tiks padomāts arī par lēzenām ielas līmeņa ietvju maliņām, lai ceļus un iebrauktuves
varētu šķērsot ar riteņiem, bērnu un invalīdu ratiem? Akācijas ielas krustojomā maliņas ir
tādas pamatīgas �


